

臺北市立大學 111-2 學期防疫措施

親愛的教職員工生大家好:

配合 2 月 20 日中央流行疫情指揮中心及教育部自 3 月 6 日起，放寬各級學校校園室內戴口罩規定，本校 111-2 學期將採取以下因應措施，並依中央宣布而配合調整。

3 月 6 日起：

- 1、教室應保持通風良好及定時清消，上課使用操作設備須妥善消毒。
- 2、實施教室內「自主佩戴口罩」措施，於具特殊性場域或授課有相關需求時，授課教師經與學生討論後，得由師生自行決定採取佩戴口罩措施。
- 3、於健康中心、校園接駁車內仍須配戴口罩，其餘校內場所則由教職員工生自行決定是否配戴口罩。
- 4、依現行規定新冠肺炎確診者須執行居家隔離 5 天，隔離期滿後接續自主健康管理 7 天或快篩陰性為止；確診者相關防疫措施請配合指揮中心公告配合修正。
- 5、如本身有呼吸道症狀、或與不特定對象無法保持社交距離時，建議仍請配戴口罩。

臺北市立大學防疫小組 敬上

Updated Epidemic Measures for the 111-2/2023 Spring Semester

Dear UT colleagues and students,

In accordance with the announcement of the Central Epidemic Command Center (CECC) of loosening the mask-wearing regulations indoors from February 20 and the Ministry of Education's announcement of easing mask restrictions indoors at school of all levels from March 6, UT announces the following epidemic measures effective from the upcoming semester (111-2). The measures will be flexibly adjusted according to the latest CECC announcements.

Starting from March 6 :

1. Classrooms should be well-ventilated and cleaned regularly, and operating equipment and tools used in class must be properly disinfected.
2. The spontaneous mask-wearing policy will be implemented in the classroom. At special venues or when there is a special need during teaching, teachers and students may decide to wear or not wear a mask after discussions.
3. Masks are required at the UT Health Center and on the UT shuttle buses. At other venues on campus, it is up to the faculty, staff, and students to decide whether to wear a mask.
4. According to the current regulations, those diagnosed with COVID-19 must be quarantined at home for 5 days. After the quarantine period expires, they have to conduct spontaneous health management for 7 days or until the rapid test is negative. The relevant epidemic prevention measures for COVID-19 positive cases should be revised in accordance with the latest CECC announcements.
5. Masks are still recommended if respiratory symptoms are present and social distancing with unknown persons cannot be maintained.

Sincerely yours,

UT Epidemic Prevention Team